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Školská rada (dále ŠR) ze dne 2.9. 2021

1. schůze po volbách do ŠR 

Zástupci rodičů: Terezie Valdmanová (TV)

Bronislava Mrkvová (BV)

Zástupci obce: Mgr. Pavlína Komancová (PK) – nedostavila se

Mgr. František Broza  (FB) – nedostavil se        

                      

Zástupci školy: Mgr. Edita Holušová (EH), předsedkyně ŠR, zástupkyně ředitelky školy

Mgr. Zdena Kunertová (ZK)   

Host: Mgr. Jindřiška Čermáková           

Program jednání:

1. Zhodnocení uplynulého pololetí
2. Blok zákonných zástupců
3. Blok zástupců z řad zastupitelů
4. Blok zástupců školy 

Volba předsedy ŠR:
V úvodu proběhla volba nové předsedkyně ŠR. Plným počtem hlasů (4 hlasy) byla zvolena Mgr.
Edita Holušová na další volební období. 

Zhodnocení uplynulého pololetí

Dne 2.9. 2021 se sešli 4 členové školské rady ke zhodnocení uplynulého pololetí. Jako host
byla přizvána ředitelka školy.  Skončilo volební  období  a  do školské rady byli  zvoleni  stejní
členové z řad rodičů, učitelů i zastupitelů.
V uplynulém roce se  z epidemiologických důvodů ŠR pravidelně nescházela.  Po rozvolnění,
v červnu,  jsme uskutečnili  poslední  schůzi  před novými  volbami.  Před  schůzí  byly  rozdány
dotazníky rodičům, kde se vyjadřovali k distanční výuce. 

Převážná většina rodičů byli  spokojeni.  Jako jedna z mála škol  jsme vyučovali  dle platného
rozvrhu.  Po informativní  návštěvě inspektorek MŠMT jsme rozvrh upravili  a  vypustili  jsme
předměty  s výchovným  zaměřením.  Z dotazníkového  šetření  vyšlo  najevo,  že  rodiče  byli
spokojeni  s výukou  dle  rozvrhu,  ale  chtěli  omezit  výuku  výchovných  předmětů  a  zmenšit
množství zadávaných úkolů z ostatních předmětů. Děti u PC seděli dlouhou dobu a bylo to pro
ně náročné.
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Blok  zástupců  rodičů  –  jak  jsou  spokojeni  s     chodem  školy  (kvalita  výuky,  reprezentace,  
návrhy na zlepšení, připomínky)

TV:  Vyslovila  spokojenost  s výukou.  V případě  distančního  vzdělávání  v budoucnosti
doporučila vypuštění výchovných předmětů. 

BM: Vyslovila spokojenost s výukou

Blok zástupců z     řad zastupitelů  

Z řad zastupitelů se na schůzi nikdo nedostavil. 

Blok zástupců z     řad učitelů  

EH: Zhodnotila distanční vzdělávání. Seznámila členy s plány MJZŠ Hřebeč na další školní rok.
Chystáme školu  v přírodě,  turistický  kurz,  kroužky  a  doučování.  Ve  škole  zatím  ještě  není
dovolena  účast  jiných  sportovních  subjektů  v tělocvičně,  proto  se  bude  otevírat  interní
kroužek pohybových her, které povede Mgr. Edita Holušová

ZK: Zhodnotila vztahy ve třídě, kde obě členky ŠR měly své děti. Rozebrala výuku, aktivitu žáků
a vztahy mezi dětmi.

Zapisovatel: Mgr. Edita Holušová

Ověřovatel zápisu:  Mgr. Zdena Kunertová

Dne: 3.9. 2021


